

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

On motion of Marc Ferland, it was agreed,—That the Clerk of the Committee invite Professor Martin Weaver from the Heritage Canada Foundation to appear before the Committee as soon as possible.

At 10:54 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, JUNE 13, 1985

(2)

The Special Committee on Acid Rain met at 9:42 o'clock a.m., this day, the Chairman, Stan Darling, presiding.

Members of the Committee present: Bill Blaikie, Stan Darling, Gary Gurbin, Charles Caccia, Marc Ferland and Ted Schellenberg.

In attendance: From the Library of Parliament: Marion Wrobel, Research Officer.

Witnesses: From the Heritage Canada Foundation: Professor Martin Weaver, Director of Education and Technical Services; and Douglas Franklin, Director, Government and Corporate Relations.

The Order of Reference dated, Tuesday, June 4, 1985, being read as follows:

ORDERED,—That a Special Committee consisting of Messrs. Blaikie, Caccia, Darling, Ferland, Gurbin, Schellenberg and St-Julien be appointed to act as a Special Committee on Acid Rain;

That the Committee hold hearings to review all aspects of acid rain;

That the evidence adduced by the Sub-committee on Acid Rain of the Standing Committee on Fisheries and Forestry in the First Session of the present Parliament be deemed to have been referred to the Committee;

That the Committee have all the powers provided to standing committees pursuant to Standing Order 69(8); and

That the provisions of Sections (4) and (9) of Standing Order 69 of the House of Commons should be suspended, unless otherwise agreed to by this Committee.

The Committee proceeded to consider its Order of Reference.

Professor Weaver made a statement and, with Douglas Franklin, answered questions.

At 11:09 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Après débat, la motion est mise aux voix et adoptée.

Sur motion de Marc Ferland, *il est convenu*,—Que le greffier du Comité invite le Pr Martin Weaver, de la Fondation canadienne pour la protection du patrimoine, à comparaître devant le Comité dès que possible.

A 10 h 54, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 13 JUIN 1985

(2)

Le Comité spécial sur les pluies acides se réunit, ce jour à 9 h 42, sous la présidence de Stan Darling (*président*).

Membres du Comité présents: Bill Blaikie, Stan Darling, Gary Gurbin, Charles Caccia, Marc Ferland, Ted Schellenberg

Aussi présent: De la Bibliothèque du Parlement: Marion Wrobel, attaché de recherche.

Témoins: De la Fondation canadienne pour la protection du patrimoine: Pr Martin Weaver, directeur du Programme d'éducation et services techniques; Douglas Franklin, directeur, Relations extérieures.

Lecture de l'ordre de renvoi du mardi 4 juin 1985 est donnée en ces termes:

IL EST ORDONNÉ,—Qu'un comité spécial, constitué de MM. Blaikie, Caccia, Darling, Ferland, Gurbin, Schellenberg et St-Julien, soit créé pour agir comme Comité spécial des pluies acides;

Que le Comité tienne des audiences pour examiner tous les aspects des pluies acides;

Que les témoignages recueillis par le sous-comité des pluies acides du Comité permanent des pêches et des forêts au cours de la première session du présent Parlement soient réputés avoir été déférés au Comité;

Que le Comité ait tous les pouvoirs dévolus aux comités permanents en vertu de l'article 69(8) du Règlement; et

Que l'application des dispositions des paragraphes (4) et (9) de l'article 69 du Règlement de la Chambre des communes soit suspendue, à moins d'entente contraire intervenue au Comité.

Le Comité entreprend l'étude de son ordre de renvoi.

Le Pr Weaver fait une déclaration, puis lui-même et Douglas Franklin répondent aux questions.

A 11 h 09, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

François Prigent

Clerk of the Committee